
Skolebestyrelsen Skolebestyrelses-

møde 

 
BEMÆRK 

Mødedeltagere:  

Camilla Buur, Merete Hrenczuk, Thomas Dræby 

Kragh, Sabrina Vestergaard, Christina Trankjær 

Ryborg, Anders Grubach, Christina Nylandsted, 

Erla Samuelsen, Jakob Jørgensen, Louise 

Foldager, Penille Blicher Lock, Fiona Stagaard, 

Abdellah Fadi Azed-Hamad, Maria Nøjsen og 

Søren Storm 

Tirsdag d. 02/05-2024 

Kl. 17.00-19.00 

   

Afbud:  

Mødeleder: Penille  

 

  

 

Dagsorden: Bilag/bemærkninger 

   

Punkt 1:  

Godkendelse af dagsorden  

 

 

Dagsordenen er godkendt 

Punkt 2: (O) 

Nyt fra elevrådet og 

skolebestyrelsesformanden 10 min 

 

 

Nyt fra elevrådet: 

Elevrådet har lavet en præsentation af argumenter 

for, hvorfor de skal have lov til at gå i Netto, samt 

hvilke udfordringer der er. Eleverne har lavet en 

liste over, hvad man må købe. Elevrådet ønsker, at 

hver årgang har en ugentlig dag, hvor de må gå i 

Netto. 

 

Skolebestyrelsen er positive overfor elevrådets 

gennemarbejdede forslag. Skolebestyrelsen ønsker 

lærernes vurdering af, om/hvordan det kan lade sig 

gøre. 

 

 

Nyt fra formanden: 

Formanden er blevet kontaktet ift. at deltage til et 

møde med Venstre i hallen, hvor emnet var 

Bramdrupdam. Det var meget kort varsel, og det 

var ikke muligt at deltage. Der er kommet en 

henvendelse vedr. badning i idræt fra en forælder. 

 

 

Punkt 3: (O) 

Nyt fra ledelsen 10 min 

Herunder information om valghandling til 

skolebestyrelsen. 

Vi er i fuld gang med fagfordelingen.  

Vi har fået opsigelse fra viceskoleleder Maria 

Nøjsen. Skoleleder Søren Storm overvejer den 

fremtidige organisering i ledelsen og ansættelse af 

viceskoleleder. Han har møde med kommunens HR. 

GLO er startet. 

Skriftlige prøver er startet. 

Der har været en del kulturaktiviteter ude af huset 

for forskellige årgange. 

  

 

Skolebestyrelsesvalg 

Der har været fire på valg. Fem personer stillede 

op. Følgende er valgt ind: 

Merete Hrenczuk 

Erla Samuelsen 

Abdallahi Deeq 

Mette Espersen 



 

Suppleanter 

Thomas Dræby  

Louise Foldager 

Casper Lisberg 

 

 

 

Dvs. skolebestyrelsen pr. 1.8.24 består af: 

Merete Hrenzek 

Erla Samuelsen 

Abdallahi Deeq 

Mette Espersen 

Sabrina Vestergaard 

Jakob Jørgensen 

Penille Blicher Loch 

 

Suppleanter 

Thomas Dræby  

Louise Foldager 

Casper Lisberg 

 

 

 

Punkt 4: (O) 15 min 

Status for skoleårets planlægning 

 

 

Medarbejderne har ønsket til fagfordelingen. 

 

Vi har fokus på få lærere inde over klasserne, og på 

gode overgange. 

  

Vi er ved at lave en plan for kompetenceudvikling 

for næste skoleår. Der er lokale indsatser som 

f.eks. høje følelsesmæssige krav. Kommunalt er der 

bl.a. indsatser omkring Co-teaching og 

inkluderende læringsfællesskaber.   

 

Punkt 5: (D/B) 

Badning efter idrætsundervisning 45 min 

Det er ønske fra medarbejdergruppen at 

skolebestyrelsen forholder sig til badning 

efter endt undervisning. 

 

 

Vi drøfter de mange dilemmaer.  

 

Personalegruppen og ledelsen ønsker, at eleverne 

går i bad efter idrætsundervisningen. 

 

Skolebestyrelsen bakker op om, at eleverne skal gå 

i bad. Skolebestyrelsen ønsker, at forældrene 

inddrages, hvis elever har svært ved at gå i bad.  

 

Ledelsen går tilbage til lærerne og beder dem lave 

en handlingsplan og lave udkast til nogle principper 

for badning, som præsenteres for bestyrelsen ved 

næste møde. Det besluttede princip præsenteres til 

forældremøde på 0. årgang. 

Punkt 6: (D) 

Årsberetning fra skolebestyrelsen 20 min 

Til sidste skb-møde drøftede vi følgende: 

Vi drøfter måder at gøre det på. En 

skriftlig beretning, en mundtlig beretning 

på et møde, en video, der kan vises? 

Vi aftalte at tage punktet på til dette 

møde. 

 

 

Vi beslutter at lave en skriftlig beretning á en A4-

side.  

 

Merete laver et udkast, som hun medbringer ved 

næste skolebestyrelsesmøde. 



 

Punkt 7: (D/B) 

Linjefagsture kommende skoleår 20 min 

 

 

8. og 9. klasse har linjefag. Linjefagene er på 

skolerejser. En linjefagstur indenlands koster ca. 

75.000,-kr. 

Til næste skoleår skal vi ifølge planen til udlandet. 

En udlandsrejse koster ca. 300.000,- kr. 

Vi har i april måned måttet nedjustere i vores 

personale, da økonomien ikke er til det nuværende 

niveau. Linjefagsture er en økonomisk meget stor 

udfordring, og den har været tænkt ind som et led 

af den tidligere handleplan, som var økonomisk 

finansieret udover skolens normale økonomiske 

tildeling. Vi ønsker som skolebestyrelse 

fremadrettet at prioritere hænder i hverdagen. 

 

Der er i forvejen en introtur på 7. årgang og en tur 

på 9. årgang. 

 

 

Skolebestyrelsen beslutter, at vi holder fast i 

linjefagsturene, men hvert andet år og fremadrettet 

bliver linjefagsturen indenlands grundet økonomi. 

 

I overgangen til den nye ordning betyder det, at 

skolebestyrelsen vælger, at den kommende 8.-9. 

årgang ikke kommer til udlandet, men får en 

indenlandstur. 9. årgang har derved fået 2 

indenlandsture de seneste to år - mod 1 linjefagstur 

for linjefagene fremadrettet. 

 

Punkt 8: (O) 

Samarbejde/partnerskab mellem 

skolebestyrelserne på Bramdrup skole og 

Harte skole 5 min 

 

 

Vi har søgt nogle midler til at etablere et 

samarbejde med Harte Skoles skolebestyrelse til 

næste skoleår og ansøgningen er imødekommet. Vi 

sætter nogle samarbejdsmøder op mellem 

skolebestyrelserne med fokus på overgangen fra 6. 

til 7. årgang. 

(D)=Drøftelsespunkt 

(B)=Beslutningspunkt 

(O)=Orienteringspunkt 

 

 

Punkt til næste møde: Film med præsentation der kan vises på forældremøder i august. 


